
 
ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΚΕΦΑΛΟΓΙΑΝΝΗΣ 

                                                           ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΗΡΑΚΛΕΙΟΥ-ΝΕΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

 
 

Αθήνα, 29-05-2025 
ΑΝΑΦΟΡΑ 

 
ΠΡΟΣ ΥΠΟΥΡΓΟΥΣ : 
(α) Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, Κυριάκο Πιερρακάκη 
(β) Προστασίας του Πολίτη, Μιχάλη Χρυσοχοϊδη 
 
Θέμα : Αίτημα Σωματείου Εργαζομένων Ιδ. Ασφάλειας - Χρηματαποστολών 
Κρήτης 
Σχετ. : Το υπ΄αριθ. πρωτ. 1/26 -05-2025  έγγραφο του Σωματείου Εργαζομένων Ιδ. Ασφάλειας – 
Χρηματαποστολών Κρήτης. 

 
Υπουργοί,  
 
Σας προωθώ το ανωτέρω σχετικό έγγραφο, το οποίο περιήλθε στο γραφείο μας.. 
 
Αφού εξετάσετε το εν θέματι αίτημα με όλες του τις κρίσιμες παραμέτρους, παρακαλώ 
για την απάντηση και τις δικές σας περαιτέρω ενέργειες κατά λόγω αρμοδιότητας.  
 
 
 
 

Ο αναφέρων βουλευτής 
 

Κωνσταντίνος Β. Κεφαλογιάννης 
Βουλευτής Ηρακλείου 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

2090

Ημερομ. Κατάθεσης:

4/6/2025



 

 

Ηράκλειο: 26/5/2025 

Αρ. Πρώτ.: 1 

 

Προς 

Διευθύντρια Καταστήματος Τράπεζα της Ελλάδος Ηρακλείου 

Κα Άννα Τομαδάκη 

 

ΥΠΟΜΝΗΜΑ 

 

Στην πόλη του Ηρακλείου, η τράπεζα της Ελλάδος βρίσκεται στο κέντρο της πόλης, σε 

έναν από τους πιο γνωστούς και πολυσύχναστους δρόμους της. Για τις εταιρίες 

χρηματαποστολών, η μεταφορά αξιών από και προς την τράπεζα αποτελεί μια απαιτητική και 

άκρως επικίνδυνη διαδικασία. Η τήρηση των βασικών κανόνων ασφαλείας κατά τη διάρκεια της 

χρηματαποστολής αποτελεί απαραίτητη προϋπόθεση, τόσο για το δύσκολο έργο των υπαλλήλων 

των εταιριών, όσο και για την ασφάλεια της ίδιας της τράπεζας. 

 Καθώς η σεζόν ξεκινά και η τουριστική περίοδος ανεβαίνει, η μεταφορά αξιών στην 

τράπεζα της Ελλάδος γίνεται όλο και πιο απαιτητική. Η πρόσβαση του οχήματος στον 

πεζόδρομο γίνεται με δυσκολία, καθώς ο κόσμος που διέρχεται σε αυτόν αυξάνεται συνεχώς,  

ενώ η μεταφορά μεγάλου όγκου αξιών κρίνεται επικίνδυνη, καθώς δεν εξασφαλίζεται η 

ασφάλεια που απαιτείται. Ακόμη, τα οχήματα των χρηματαποστολών αναγκάζονται να 

παραμείνουν για αρκετή ώρα στον πεζόδρομο, προκαλώντας ρύπους, καυσαέρια και έντονο 



θόρυβο, γεγονός που ενοχλεί τους καταστηματάρχες των γύρω μαγαζιών, οι οποίοι καθημερινά 

εκφράζουν έντονα τη δυσαρέσκειά τους.  

Για όλους τους παραπάνω λόγους, απαιτούμε όλες οι χρηματαποστολές να 

πραγματοποιούνται εντός του χώρου της τράπεζας της Ελλάδος, όπως ορίζει το 

χρηματοπιστωτικό σύστημα και όπως συμβαίνει σε άλλες πόλεις της Ελλάδος. Στόχος μας είναι 

να τηρούνται οι απαραίτητες προϋποθέσεις ασφαλείας καθ' όλη τη διαδικασία και να 

προστατεύσουμε τόσο τους υπαλλήλους, όσο και το μεγάλο όγκο αξιών που μεταφέρονται 

καθημερινά, μειώνοντας κάθε πιθανότητα εμφάνισης επικίνδυνων περιστατικών. Ζητούμε την 

έμπρακτη δέσμευσή σας και τις άμεσες ενέργειές σας για την επίλυση αυτών των ζητημάτων, 

που δυσχεραίνουν και διακινδυνεύουν το έργο μας. Το σωματείο σε κάθε περίπτωση θα 

προστατεύει τα μελή του με γνώμονα το συμφέρον του συνόλου του, αξιοποιώντας κάθε 

διαθέσιμο μέσο. 

 

Το Διοικητικό Συμβούλιο 

 Πρόεδρος       Γενικός γραμματέας 

 Μανουσάκης Γεώργιος     Σηφάκης Ζαχαρίας 

    

Κοινοποίηση: 

ΠΡΟΣ ΒΟΥΛΕΤΕΣ ΝΟΜΟΥ ΗΡΑΚΛΕΙΟΥ  

Κος. ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ  Βουλευτής  ΝΔ 

Κος. ΣΕΝΕΤΑΚΗΣ ΜΑΞΙΜΟΣ   Βουλευτής  ΝΔ 

Κος. ΚΕΦΑΛΟΓΙΑΝΝΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  Βουλευτής ΝΔ 

Κα. ΒΑΤΣΙΝΑ ΕΛΕΝΗ   Βουλευτής ΠΑΣΟΚ  

Κος. ΠΑΡΑΣΥΡΗΣ ΦΡΑΓΚΙΣΚΟΣ   Βουλευτής ΠΑΣΟΚ  

Κος. ΜΑΜΟΥΛΑΚΗΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ  Βουλευτής ΣΥΡΙΖΑ  

Κος. ΣΥΝΤΥΧΑΚΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  Βουλευτής ΚΚΕ  

Κος. ΓΑΥΓΙΩΤΑΚΗΣ ΜΙΧΑΗΛ  Ανεξάρτητος Βουλευτής  




